
Ł" ąZĄm V E* T& ue Ah eK&"*
S*kreta Eiat

*.M
łtras. ŁoLq

ą*rU{Ł J*re,

?*fr *{}3* t F

Mik!icz
Radny Miasta anoka

l%dlsffi
| 0l(mryrąffi

tASTAY tvIBI Ro RA

tŁtr
l.dz...

,uĄ
Iott ,03, 1 7

Sanok, dn. 17.03.2O2L r.

Sz. Pan

And rzei Romaniak
Przewodniczący Rady Miasta Sanoka

lnterpeIacja

Do: Burmistrza Miasta Sanoka

Dotyczy: odpowiedzi na interpelację dotyczqcq pozyskanych środków zewnętrznych w latach

2078-2020.

Sza now ny Pd nie Bu rm istrzu,

W odpowiedzi na ztożoną interpelację dotyczącą pozyskanych zewnęrznych Środków

finansowych w latach 2018 - żo2O z dnia 12 stycznia 2021 roku (WR1.003.1.292L|, oraz

w uzupełnieniu tej odpowiedzi na interpelację z dnia 18 lutego 2021 roku (WR1.003.1,2021)

dowiedzieć się możemy, że w latach żOL9-202O pozyskano dla miasta Sanoka około22OLL148,
84 zł (analiza własna). W materiałach, które Pan Burmistrz prezentowal Radzie Miasta Sanoka na

jednej z sesji, a także w materiałach promujących działalność Pana Burmistrza, możemy zauważyĆ,

że wskazywana kwota pozyskanych środków zewnętrznych w latach 20L9-202O to 38 286 088 zł.

W zwiqzku z powyższym, proszę o deprecyzowanie oraz wyjaśnienie tych nieścisłoŚci. Być

może w odpowiedzi na majq interpelację nie wymieniono wszystkich środków finansowych
pozyskanych przez miasto w latach 2079-2020. Według moich szacunków, różnica ta

wynosi około 76 mln złotych, co stanowi około 30 % podawanego przez Pana Burmistrza

pozyska neg o d ofi n a n sow a ni a.
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